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lnik Opiine RuZi6 Ante Pijuk,
ienik opiinskog nadelnika Dalibor Durdov,

rdana Mati6.
pisniiar:

inaDrezga.

nicu Opiinskog vijeda Opdine RuZi6 otvorio je predsjednil<

cleno je da je sjednici nazodno 1l vije6nika te da postoji kvorurn.
sjednik je utvrdio da su vijednici uz poziv dobili utvrdeni dnevni
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Ante Fij
nam biti

og Odluke o rasporeclivanju sredstava za redovito finranciran
aka i liste grupe birada zastupljenih u Opiinskom vije6u od k.
inskog vije6a za2017. godinu,

djedji

2. sjedni
govara

). Nadeln

Jevr,

Dnevn red je usvojen jednoglasno.

Op6insk
k Milan Buzov ima primjedbu da nisu realizirane sve todke zahtjeva
vije6a, konkretno todka 14. i 16. zamjenrknadelnika Dalibor Durdov

odgovara da 6e se za taj posao iskoristiti Javni radovi za koiu imamo ijest da
breni i da kredu s radom 01 . prosinc a 2017 .g, 17 radnika.

Predsj ik Opiinskog vije6a daje Zapisnik 2. sjednice
Zapi s 2. konstituirajuie sjednice je verificiran jednoglasno.

jevi ili odradeni ili dogovoreni, a koji nisu izvrseni, brti 6,e iz ido
godine.

r Milan Buzov takoder pita Sto je s todkom 5. zahtjeva s 2. sjednicr
ranje puta te di56enje od raslinja na dionici put pasaca u Mirlo'vii poli

Op6insk

I. Izmjena i dopuna Proratuna Opdine RuZid za2017. godinu i p
9. godinu.

jekcija

),ladelnik te Pijuk je rekao da se radi o manjim izmjenama od pro5le s.jiednice. anjen
Lznos sta zazaposlene jer nema jo5 uvijek realizacije projekta ,,Zaleli", a i sta za Jav
r:adove se

\adelnik
r;ljedeioj

la jer nismo odekivali da 6e nam sada na kraju godine odobriti j

Ioika 1.

Prijedlog
:2018. i 20

asfaltirana
imfaltirati.
,tladelnik
rtbi5li sve
r.rebamo i
rlio sredst
rlalje plan

r;tranke
t3ordana

rrkoliko

da se za sada ne vra6a taj iznos jer ionako isplata za

r;ljedeioj s

ini, a ukoliko bude izmjena zbog javnih radova, moZemo ih staviti u
nici do kraja ove proradunske godine.

Vijeinik ilan Buzov daje primjedbu da vidi kako se smanjila stavka za asfal je cesta,

inac ide
roradun

samo dionica u Gornjem Gradcu. Sto je s ostalim dionicama koje su planira

ara kako se do kraja godine nede viSe niSta asfaltirati, da su orr i zamje

ne

puta,
viti j

a moZe
ioriteta

politid
ukovar.

navodi,
ni5ta se

ionice, a radovi ie krenuti na proljeie, todno odredene dionice i dulji
aditi i projekte te svakako aplicirati na natjedaje kojima moZr:mo priLl

va za asfaltiranje. Natjedaji kreiu u veljadi, a nakon rezultata. natj
rati, sukladno odobrenim sredstvima, bududi nemamo izrttzitrh

asfaltirani koji ne mogu dekati do proljeca.
Vijecnik
politidkih

sip Sudi6 pita temeljem kojeg zakona se prebacilo sa stavke
tranaka na stavku proslave i dekoracije, te kako to da se navodi Neza

podjeli s va, a prilikom konstituiranja vijeca je nije bilo.
.\Jadelnik

za tt
lista

govara da se tim sredstvima financira put u Vukovar, te da smatra
u podrZati taj projekt, da se osigura autobus iz Opiine RuZic zzr put za
ii odgovara da je Odluka u skladu sa zakonom, da se Nezavisna li

spla6uje.
a vije6nika na Nezavisnoj listi, ta stavka iznosi 0,00 kuna, odnosno,
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ispladuju

Nadelnik

Amand

J)redsjedni
l?tuLic za2
lL Izmi
'/ glasova

'foika 3.
l)rijedlog
I)redsjedni

l'trije bilo p
I'redsjedni
I'rijedlog I
sa7

Sudii predlaZe da se ta sredstva ne skidaju
tva Crvenom kriZu jer Crveni kriZ niie

s politidkih
niti jedan

stranaka
paket

potrebiti na podrudju Opcine RuZi6.
ratra da crveni kriZ dini vise dobra nego politidke stranke.
vijeinika Josipa Sudiia se daje na glasovanie.

Vijeinik
sajmu u

vijednika Josipa Sudi6a je odbijen s 4 glasa ,,2a,,,7 glasova,,p;rotiv,..
tar saran pita da li je moguce da se nadu sredstva za darove za diecu
voglavama.

Nadelnik
neie reali
datove za
Amand
Amand

Predsjedn vueca daje Prijedlog II. Izmjena i dopuna
usvojene izmjene kojima se prihvaia

Proraduna Opcine R
godinu, tjudujuii
na glasov
[I. Izmjen

'foika 2.
.Prijedltog
Itladelnik
tfpdine
)tlije bilo

edlaLe da se sa stavke Socijalnog programa, davanja za novorodenu dj
rati do kraja godine, prebaci 10.000,00 kuna na stavku proslave i dh

ljecu na BoZi6nom sajmu u eavoglavama.
vijeinika Petra Sarana se daje na glasovanje.
vijeinika Petra Sarana je usvojen jednoglasno.

amandman vijeinika

i dopune Proraduna Opiine RuZii za 2017. godinu, ukljuduju6i
sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,stJzdrLana,,.

I.Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Op6ine RuZiid za20t
rte Pijuk navodi da se radi o Izmjenama i dopunama plana lazvojni
ic 2a2017. godinu koje prate izmjene proraduna.

vijeca daje Prijedlog II. Izmjena i dopuna plana razvojnihL
17. godinu na glasovanje.
i dopune Plana razvojnih programa opiine RuZi6 za20r7. godrinu,
,,a" | 4 glasa,,suzdtLana".

Izmjena i dopuna Socijalnog programa Opdine RuZid za2017.
vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda, ukljudujuiri usvoj

u prvoj tod dnevnog reda (smanjenje stavke za novorodenu djecu).
I{adelnik
zdravstva,
rnogu osig

jasnjava da se radi o 4.600,00 kuna koie bi trebali osisurati
vodu za hitnu medicinu 3.000,00 kuna i laboratoriju 1.6010,00 ku

rati sredstva za svoj redovan rad, te su na sastanku s delnicima 3 op,(i
koji konis usluge Doma zdravlja u DrniSu, traLili pomoi.

mjedbi.
vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Izmjena i dopuna Socijalnog programa Opiine RuZi6 za 2017 , godin
,,2a" i 4 glasa,,s\zdrLana" .

lloika 4.
lDrijedlog I. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu na pod
IluZid za 17. godinu
l{adelnik o

trroginulim

ja5njava kako se radi o pove6anju iznosa za Izgradnju i uredenje
raniteljima kod pomoinog objekta na igrali5tu u Kljacima.. N

trrovecan planiranih 70.000,00 kuna na 130.000,00 kuna, a radr se o razlici 60.000,

pro
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da se
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kuna koju
trodkovni
Vijecnik
odgovara
planirati
Vijecnik
kada Opi
da se radi
Opiina,

smo aplicirali na natjedaj Ministarstva branitelja, a iznos od 130.000,
u trebao pokriti grube radove izgradnje objekta.
ilan Buzov pita Sto 6e biti ako projekt ne prode na
a 6e se svejedno utro5iti planiranih 70.000,00 kuna.

sip Sudi6 pita Sto je s izgradnjom spomenika u otavicama, zasto ljj
a ima dovoljno sredstava da sama financira izgradnju spomenika. N
o gesti ljudi koji zele sudjelovati u izgradnji spomenika, a donacije
go jedan mjestanin. vijecnik Josip Sudi6 postavlja pitanje tko je ,rorit"
bi se trebalo napraviti troskovnik i tada raditi ukoliko 1e opeina nositel
,dgovara da je opiina nositelj projekta, a Udruga 142. brigade, je panr

kamenoklesarske radove, a ukoliko financijska konstrukcija ne bud
emeljem troskovnika u sljededoj godini planirati sredstva za dovrsetak
ip Sudi6 pita Sto je sa sanacijom problema propustanja vlage na obj,e
re stanice i osnovne Skole u otavicama. Nadelnik odgovara da je t

nadedaju, na
a sljede6u

te kaZe da
Nadelrrik
Op6ina razrla sredstva od Ministarstva branitelja i dobila 10.000,00 kuna.
financiirati
Opcina 6e

Vijecnik J
Anti
izradi i je problem u nekvalitetno izvedenim radovima, a sredstva :za
objekata i utarnje uredenje su planirana.
Nije bilo 5e primjedbi.
Predsjedni
Prijedlog

vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
I. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu nil

RuZii za 17. godinu je usvojen s 9 glasova ,,2a" i2 ,,suzdr1ana,,glasa.

Toika 5.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi na pod
RuZi6 za
Nadelnik
Csnovne 5

Predsjedni
Predsjedni
Prijedlog I
2017. Ssodi

17. godinu
jasnjava da se promjena odnosi na uredenje okolisa bivse Antimalari
ole u otavicama, da je troskovnik napravljen te treba krenutr urealiza<:
vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi
vijeia daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi na podrui:ju Op6i

u je usvojen jednoglasno.

I. Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata komunaln,e in
za2017. godinu

ja5njava da se radi o promjeni na stavci nabavke kontejnera gdje
u nabavku kontejnera odnosno kanta za domacinstva, nego

disto6om, jer je tako povoljnije za Opdinu, a time se poveiava i
radske distoce.
vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi
vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata komunalne infrastruk

17. godinu je usvojen jednoglasno.
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Prijedllog II. Izmjena i dopuna Programa odrZavanja komunalne in
Opdini R
Predsjedn
Nadelnik
materijal

za2017. godinu

Predsjedn
Prrjedlog

vijeia daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
r.lzmjena i dopuna Programa odrLavanja komunalne infrastrukture

2a2077. inu je usvojen jednoglasno.

Toika 8.
Prijedlog Odluke o jednokratnoj potpori za djecu redovno upisanu
peda godine 2017/2018

vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.Predsjed
Nadelnik brazlaLe da se uvodi jos jednajednokratna potpora slidna postojeiim
Skolsku

5.000,00

300,00 ku

Toika 9.
Prijedlog
stranaka

OV

2. Ud

)u, ovom mjerom su obuhva6ena djeca upisana u djedji vrti6, a
jednokratno, j ednom godi5nje.

Predsjedni vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog
godine 20

uke o jednokratnoj potpori za djecu redovno upisanu u djedji
7 1201 I j e usvoj en j ednoglasno.

z redovito finamciranje
Opdinskom vijedu od

Opdins vije6a za2017. godinu
Predsjedni vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Vijeinici
Matii od

ip Sudi6 i Milan Buzov postavljaju pitanje o Nezavisnoj listi na
ra da jednostavno, ukoliko je nema prilikom konstituirarrja urj

isplate N visnoj listi, da to Sto je Nezavisna lista navedena u Odluci ne znadi
biti izvrSe i Nezavisnoj listi.

vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.Predsjedni
Prijedlog uke o rasporedivanju sredstava za redovito financiranje politiidkih st
grupe bi zastupljenih u Opiinskom vijeiu od konstituiranja Opcinsl,rog vij
godinu us ojen je sa 7 glasova,,za" i 4 glasa ,,suzdrLana"

Toika 10.

Zahtjevi
1. Ud ,,Mosei u mom srcu" traZi dva stupa za javnu rasvjetu i u

(7 m3 betona).
ibor Durdov kaLe da je zapravo potrebno detiri stupa da bi se:

bet nzabunar se moZe rcahziratr podetkom sljede6e godine ako se

Odluke o rasporedivanju sredstava
i liste grupe biraia zastupljenih u

A Pijuk predlaLe da se prihvati zahtjev udruge.

iednik vijeca daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaden j

Sibensko-kninske Lupanlje traLi donaciju srerlstava

Pijuk predlaLe da im se donira 500,00 kuna.An
jednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6en j

skladu

rukture

stavka
manjuje

jeiji v

politii
tituira

OG
nema

ce ispl
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za 207

bunara

po a mreza,
ne je do



ov sedlar traZi donaciju za snimanje filma ,,samoubojstvo branitelja,,.
Pijuk kaZe da nije jasno na koga bi iSla donacijija, da dopis glLasi

laLe da se zahdev odbije.
jednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog da se

vacen jednoglasno.

atsko pedijatrijsko druStvo traLi donaciju za organizaciju
macije u2018. godini koji ie se odrZati u Solinu.

Pijuk predlaLe da se ovaj zahtjev prebaci za20lg. godinu.

kboxing klub ,,Dalmatino" traZi donaciiu sredstva za manifbstaciju

sada nt:ma sm

i 04. studenog2017.g.
Pijuk kaZe da, buduii
va za manifestaciju.

je manifestacija vei pro5la,

hrvatskih branitelja oboljelih od pTSp-a ,,Sveti Roko,. Drni5
va u iznosu od 2.500,00 kuna za odlazak branitelia u vukovar na da

Pijuk predlaLe da im se donira 500,00 kuna.
jednik vijeda daje prijedlog na glasanje. prijedlog je prihvaierr jedno

vna Skola Antuna Mihanovica Petropoljskog Dmis traLi daim se god
1,00 kuna za obnovu fonda kniiZnice.
Pijuk predlaie da se ovaj zahtjev prihvati.
rjednik vije6a daje prijedlog na glasanje. prijedlog je prihvaderr jednog

8. An
stv

KneZevid moli da ga se ne tereti za podinjenu stetu, odnosno da m
iteta, za Skolu u Kliacima.

Pijuk predlaLe da se postupi sukladno sudskoj odluci, a da se

ik vije6a daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaderL jednog

vrbatovi6 iz Umljanovica traii da mu se postavi stup i rasvjetno

Pijuk predlale da se zahtjev prihvati.
sjednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaienLjednog

28.

1.0

An

10. J EleztraLi sanaciju puta u Gornjim Elezima.
An Pijuk predlaLe da se odobri do 50 t jalovine i 5 sati rada strojem.

iednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6enLj

Strkary taLi Lurnu sanaciju seoskog puta u Otavicama.
Pijuk predlaZe da se odobri do 20 t jalovine i 8 sati rada strojem.
iednik vijeda daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvaien jedno

Ivdevid traZi pomoC za obnovu gospodarskog objekta koji je iz:gorio u

Pijuk da se utvrdi stvarno stanje na terenu i da se predvide
ni za sanaciju Stete nastale od poLara u 2017 .g, ne samo gospodinu I
fma koji su pretrpjeli Stetu na imovini uslijed poLan.
jednik vijeda daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihvacen jednog

rna IuZni ob
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sJecanJ
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au20l
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Vijeinik

'fakoder

lvlauzolej

s;e lampe
ni5ta.
z\nte Piju
5lospoCIa

t/ijeinik

rLije imala

t'redsjerJni
Sjednica je

Toika 12.
Razno

Ante Piju
Iegalizacij

Vijeinrik J
.{nte Piju
:zavrSetku.

'y'ijecnil< J

l\nte Pijuk

e6nik Tomislav vuleti: traz: saniranje puta u Kljacima do zase.ka prni

1.,-nj,"lf:.f "1u 

u.,t,Hl"^"rk: ceste ieagirati na"tajproblem, a predlaZe
koji je kritidan odobri 8 sati rada stroilm.
;jednik vijeca daje prijedrog na glasanje. prijedlog je prihvace;n iedno

ilan Buzov postavlja pitanje o regarizacrji objekta uditeljskog stana u K
odgovara da se opiina RuZic treba uknjiZiti lao vlasnik i tada lirenuti s

p Sudii postavlja pitanje o tematskom putu u Otavicama.
odgovara da je troskovnik tematskog puta s turistidkom

pominje da Muzeji Ivana Mestrovi6a trenutno rade na projektu urec
izgradnji parkinga, obnavljanu zidovai skalina te sanaciji samog Mau
rip Sudii komentira da opiina ulaZe u gornji dio opcine, Mirlovi6 pol
lje ni iukovi ne dolaze, a u polju gdje je guoima piioritei doii do pol.i

odgovara da ako misli na Slavku Stankovic, da on smatra da je
ije rasvjetu nakon devet godina dekania.

rmir Pmjak kaZe da je voda odnijela put na Kamenskom.
kaLe da se na tom putu nije jos nista nasipalo, nego se samo probijao

odnijeti.

vijeda zakljuduje rad sjednice.
vrSena u 19:27 sati.
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